
Acta Assemblea Ordinària 17/06/2021 

 

Pàgina 1 de 4 
 

ACTA  2a  ASSEMBLEA  ORDINÀRIA  del  curs  2020-2021  (17/06/2021)  

 

Reunió Telemàtica per Microsoft teams el 17/06/2021, a les 21h 

Assistents: TOTAL PARTICIPANTS (membres socis/es i no socis/es de l’AFA):  
47 Assistents enregistrats al formulari d’assistència, entre els quals hi consten:   

• Membres de la Junta presents: Carme Poll (presidenta), Magalí Ronconí (vice-presidenta), Gemma Abad (secretaria), Cristina 
Ferro (tresorera), Hanan Marcos (vocal) i Agnès Reygosa (vocal) 

• Membres comissions: Maria (Festes), Miquel (Web), Silvia (Reglament), Ana (Extraescolars), Jesús (Escola de Famílies), Diego 
(Migdia) 

• Membres grups de treball: Carme Poll (revolta escolar), Elena (gegantons) 
 

 
 

 
ORDRE DEL DIA 

   
1. Aprovació de l’acta anterior del dia 01 de juny de 2021 
2. Junta 

a. Subvencions 
b. Apadrinament de les famílies de P3 
c. Renovació de Junta pel curs 2021-2022 
d. Creació Comissió de Secundària 

3. Comissions  
a. Web i comunicació 
b. Escola de famílies 
c. Espai migdia (menjador) 
d. Extraescolars 
e. Festes 
f. Obres 
g. Reglament 

4. Grups de treball 
a. Revolta Escolar 
b. Gegants 

5. Balanç i tancament econòmic del curs 2020-2021 
6.        Precs i preguntes 

 
Es fa una projecció per anar recordant com funcionarà l’assemblea, s’explica com usar el xat (només per demanar torns de paraules i 
votacions), com apuntar l’assistència en el link que sortirà en el xat i que ha de ser de cada un dels membres que es connectin, encara que 
siguin de la mateixa família, i es demana que tothom silenciï els micròfons i només encengui la càmera quan parli. També que al final de 
tot s’obrirà un espai pels torns de precs i preguntes. Durant la reunió, anem recordant aquests aspectes.  
 

 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA 01/06/2021 
 
La Gemma fa la presentació i recorda que l’última assemblea va ser l’assemblea extraordinària del 1 de juny de 2021 i que l’Acta l’hem 
penjada al web. En aquella assemblea, es va explicar com s’havia elaborat el RRI, es va aprovar el RRI, les esmenes i l’acta del 9 d’abril. 
També es va aprovar la modificació estatutària. 
 
S’explica que la votació es farà a través d’un enllaç que es penjarà, per cada votació, al xat. Es demana que cadascú tingui a mà el seu codi. 
Es recorda que només poden votar els socis/es i només aquells que han rebut els codis.  

 
VOTACIÓ: S’aprova pel 87 % dels vots l’acta del 01 de juny de 2021 (SÍ 20 / NO 0 / ABSTENCIÓ 3 /  23 vots vàlids /  0 vots nuls) 

 
 

2. INTERVENCIÓ DE LA JUNTA  
 

• SUBVENCIONS: Exposen la Hanan i la Carme 
o S’explica que ens han concedit les dues subvencions que vam presentar 
o La Subvenció del projecte pati és de 2.500€ (els altres 2.500€ els aporta l’AFA) 
o La Subvenció del projecte activitats de l’AFA és de 1.000€ (els altres 1.000€ els aporta l’AFA) 

 

• APADRINAMENT DE LES FAMÍLIES DE P3: Exposa la Gemma 
o S’ explica que des de la Junta es vol organitzar, de cara al curs vinent, l’apadrinament de famílies de EI3 
o L’objectiu és que els membres socis/es pugin fer un acompanyament a les noves famílies de EI3 i poder-los fer de guia 

o solucionar els dubtes que els sorgeixin 
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VOTACIÓ: S’aprova pel 88.5 % dels vots l’apadrinament de les famílies de EI3  (SÍ 23 / NO 1 / ABSTENCIÓ 2 / 26 vots vàlids / 0 vots nuls) 
 

• RENOVACIÓ DE LA JUNTA PEL PROPER CURS 2021-2022: Exposa la Carme 
o S’ explica que a l’octubre de 2021 acaba el mandat de l’actual Junta 
o S’ explica com serà el procés de candidatura i eleccions: 

▪ S’enviarà un e-mail a totes les famílies amb tota la informació sobre el procés de presentació de les 
candidatures i els terminis per fer-ho 

▪ Un cop presentades i fetes públiques les candidatures, es convocaran les eleccions a partir del 19 d’octubre 
de 2021 

 

• CREACIÓ DE LA COMISSIÓ DE SECUNDÀRIA: Exposa la Gemma 
o Des de la Junta s’han recollit varies inquietuds sobre la necessitat d’instituts al barri que segueixin la línia pedagògica 

de l’escola i per això la Junta proposa la creació d’una nova comissió: La Comissió de Secundària 
 

VOTACIÓ: S’aprova pel 93.5 % dels vots la creació de la Comissió de Secundària (SÍ 29 / NO 0 / ABSTENCIÓ 2 / 31 vots vàlids / 0 vots nuls) 
 
 

 
3. INTERVENCIÓ DE LES COMISSIONS   
 
La Magalí dóna pas a les comissions, animant abans a que les famílies participin i el curs vinent s’apuntin a socis/es i a les comissions. 
Puntualitza que els torns de precs i preguntes es faran al final de tot de l’assemblea per tal d’agilitzar la reunió 
 

• COMISSIÓ WEB I COMUNICACIÓ: Exposa el Miquel 
o La comissió explica què ha fet durant aquest any: 

▪ Migració de la base de dades de l’antiga web a la nova 
▪ Creació de la nova pàgina web de l’AFA 
▪ Elaboració del contingut de la web i manteniment 
▪ Elaboració del pla de comunicació 
▪ Gestió de les xarxes socials (Twitter) 
▪ Suport tecnològic en les xerrades de l’AFA 
▪ Suport tecnològic en les assemblees (creació dels enllaços i dels codis de votació) 

o La comissió explica cap on va: 
▪ Creació de nous canals de comunicació més eficaços 
▪ Definició de la guia d’estil d’ús del nou logotip de l’AFA 
▪ Creació de plantilles a les comissions 

 

• COMISSIÓ D’ESCOLA DE FAMÍLIES: Exposa el Jesús 
o La comissió exposa quines han estat les 3 xerrades que enguany han pogut organitzar 

▪ “Les tres lliçons que hem d’aprendre com a pares”. Assumpció Salat. 23 de març 
▪ “Nutrició en família”. Marina Llobet. 3 de maig 
▪ “Si no et veus a tu, no podràs veure al teu fill”. Jenny Moix. 31 de Maig 
▪ Totes aquestes xerrades estan disponibles al canal de Youtube de l’AFA 

o La comissió també exposa quines han estat les dificultats amb les quals s’han trobat enguany, com que ha estat un any 
virtual i que el treball de la comissió ha recaigut en només dues persones 

o Per últim, explica que la comissió necessita de noves famílies que aportin idees i treball a la comissió. De cara a l’any 
vinent, espera poder retornar a la presencialitat. Tenen en ment planificar noves activitats, com per exemple un curs 
de gestió emocional.... 

 

• COMISSIÓ DE MIGDIA: Exposa el Diego 
o La comissió explica què ha fet enguany: 

▪ Seguiment de la Cuina mitjançant reunions amb l’equip directiu, Esguard i Cuina Justa 
▪ Tastets trimestrals 
▪ Informe de l’Espai Migdia 

 

• COMISSIÓ D’EXTRAESCOLARS: Exposa l’Ana 
o La comissió explica què ha fet enguany: 

▪ Coordinació amb l’Esguard, direcció del centre i amb diferents entitats per engegar les activitats de cara al 
curs 21-22 

▪ Passar sondeig a les famílies sobre les activitats ofertades d’inici per poder treballar en base a una realitat 
▪ Previsió de compra de material necessari per poder engegar algunes de les activitats (batucada, circ...) 
▪ Procurar que les activitats tinguin un preu públic 
▪ S’ha mirat de fer els racons de tarda més actius (sortir al pati) però ha estat inviable per la distribució d’espais, 

grups bombolla i la quantitat de monitoratge encarregat de l’activitat en aquesta franja 
o La comissió explica què és el que farà els propers mesos: 

▪ Primera quinzena de juliol: Les famílies rebran la graella definitiva d’activitats amb els preus, horaris i tota la 
informació d’interès relacionada amb les activitats extraescolars 
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▪ Setembre: es farà una reunió informativa de com seran les inscripcions i s’explicarà també la informació sobre 
les activitats pel curs 2021-22, si es considera que és necessari 

▪ Octubre: S’iniciaran les activitats a l’octubre i acabaran al maig (excepte piscina de P3 que iniciaran al gener 
i està pendent confirmar la finalització de l’activitat de piscina) 

o La comissió explica quines són les activitats que hi haurà el proper curs: 
▪ Infantil: Piscina, cos i moviment, dansa creativa, teatre, sobre rodes, sensibilització musical, batucada (EI5) 
▪ Primària: Piscina (fins 2n), circ, dansa creativa, teatre, sobre rodes, roda musical, combo esportiu, robòtica, 

jocs de taula, arts plàstiques, batucada 
o La comissió explica altres informacions d’interès: 

▪ Horari de les activitats: de dilluns a dijous de 16 a 17 h. Els divendres i la franja horària de 17 a 18 seran per 
obrir grups que hagin generat llistes d’espera 

▪ La inscripció és vinculant 
▪ Els infants es poden apuntar a un màxim de 3 activitats 
▪ Les baixes seran trimestrals i es comunicaran abans del dia 15 de l’últim mes del trimestre 

 

• COMISSIÓ DE FESTES: Exposa la Maria 
o La comissió explica les activitats que han fet enguany 

▪ 3 Recollides d’aliments amb la xarxa d’aliments de Les Corts: del 16 al 18 de desembre de 2020, del 10 al 12 
de març del 2021 i del 1 al 3 de juny de 2021 

▪ Xocolatada solidària per la investigació del càncer infantil amb Sant Joan de Déu el 26 de març del 2021,  en 
la qual es van recollir 770€ 

▪ També han dinamitzat, juntament amb la comissió de comunicació, el concurs del logo de l’AFA durant els 
mesos d’abril i maig 

▪ Han organitzat a contrarellotge les activitats de final de curs amb animació infantil, cinema a la fresca, un 
esmorzar pels professionals del centre, com ja es tradició a l’Escola Anglesola, i han entregat un record als 
alumnes de 6ê 

o Ens han preparat un vídeo i el visionem. 
 

• COMISSIÓ D’OBRES: No ha pogut assistir cap persona de la comissió 
 

• COMISSIÓ DE REGLAMENT: Exposa la Silvia 
o La comissió explica que enguany han treballat per elaborar i aprovar el RRI en una assemblea extraordinària 
o Exposen que el seu objectiu pel proper curs és seguir amb la comissió oberta per tal de mantenir-se actius per si s’escau 

ampliar o modificar el RRI aprovat. 
 
 
4 .   INTERVENCIÓ DELS GRUPS DE TREBALL    
 

• GRUPS DE TREBALL REVOLTA ESCOLAR: Exposa la Carme 
o El grup de treball s’ha creat amb la missió de promoure accions, mobilitzacions i fer seguiment de projectes per reclamar 

una major pacificació i seguretat del nostre retorn escolar i una reducció dràstica de la contaminació i el soroll. 
o El que han fet és: 

• Adhesió al moviment de revolta escolar coordinat per Eixample Respira. Han coordinat els talls de 
carrer cada 15 dies demanant els permisos de la Guàrdia Urbana i coordinant-se amb Ítaca 

• Projectes en coordinació amb la comissió d’obres com: 
o Seguiment del projecte Protegim les Escoles mitjançant la sol·licitud de mesures urgents, 

la instal·lació de baranes al carrer Numància, traslladar la parada d’autobusos HIFE i fer 
aparcaments per bicicletes 

o Eliminació d’un carril de circulació al carrer Numància 
o Seguiment del projecte dels pressupostos participatius de l’Ajuntament 

o Els projectes que volen impulsar de cara al curs vinent són: 
▪ Impulsem el bicibús que consisteix en què un grup d’infants es moguin en bicicleta cap a l’escola acompanyats 

de persones adultes. De la mateixa manera que un autobús, disposar d’un recorregut definit i uns horaris de 
pas. Aquest projecte pretén millorar l’autonomia dels infants, afavorir la mobilitat amb la bicicleta i promoure 
els hàbits saludables 

▪ L’organització i coordinació és per part de les famílies, a través de l’AFA de l’escola, l’itinerari de les línies del 
bicibús s’escull en funció de les zones on viuen les famílies. Es fa de la mà de “Canvis en Cadena” que és 
l’entitat sense ànim de lucre que promou l’ús de la bicicleta i ofereix la possibilitat de participar en un projecte 
de micromecenatge. (bicibus.cat / info@canvisencadena.cat) 

▪ Amb la participació en el projecte Impulsem el Bicibús, ens ofereixen: 

• Acompanyament al grup promotor en l’impuls del projecte, dotant a les AFA d’autonomia en la 
gestió i implicant a la resta d'agents necessaris perquè el bicibús sigui un èxit 

• Definició del camí escolar. Mitjançant enquestes, eines de geolocalització i treball de camp, definir 
les millors rutes 

• Formació en circulació i educació vial mitjançant cursos intensius o pedalades pedagògiques 

• Aplicació mòbil, facilita les inscripcions, la comunicació del projecte i que us brinda poderoses 
estadístiques 
 

mailto:info@canvisencadena.cat
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• GRUPS DE TREBALL GEGANTS: Exposa l’Elena 
o El grup de treball el formen 8 famílies i són 3 grups de treball (estructura i pintura, vestuari, mans i braços) i fins ara han fet 

5 trobades, una cada 15 dies 
o La situació actual en què estan es: 

▪ Han elaborat la història dels gegants del curs 2000-2001 
▪ S’han fet les mans i braços tous i farcits de guata 
▪ S’han millorar l’estructura i el folrat de la mateixa 
▪ S’han reparat els caps (el coll de l’Ona i canvi de nassos), a més de repintar-los amb diferents tons de pell 
▪ S’ha elaborat un vestuari entre tots els grups de l’escola que han participat en l’estampat, tenyit... 
▪ Volen poder fer una possible presentació a final de curs 

 
 
5 .   BALANÇ I TANCAMENT ECONÒMIC PROVISIONAL DEL CURS 2020-2021 
 
La Gemma exposa i explica quin és el tancament econòmic provisional donant les xifres d’ingressos, despeses i romanents. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

 
VOTACIÓ: S’aprova pel 94,3 % dels vots el tancament econòmic del curs 20-21 (SÍ 33 / NO 0 / ABSTENCIÓ 2 / 35 vots vàlids / 0 vots nuls) 
 
 
 
6 .   PRECS I PREGUNTES 
 
 
 
Gràcies a tots/es.  

 


